
Zápis a usnesení  
 

z 1. jednání Komise Zdravého města a místní Agendy 21 (KMA21) dne 28.11. 2016 

 
Termín jednání:      28.11.2016 v 1600 hodin 
Místo:            MěÚ – malá zasedací místnost 
 
Přítomnost dle prezenční listiny:  

Členové komise:  Vojtěch Franta (předseda), Miroslava Bláhová, Libuše Hoyerová,  
   Radek Míka,  Ludmila Páterková, Tereza Podlucká  
   (přítomno 6, omluveni 6, neomluven 0) 
Tajemník komise: Alena Dodoková 

Hosté:    Kateřina Jandlová, FS Marjánek 
    
                                    
Program: 

 
1. Přivítaní a úvod 
2. Představení dosavadních aktivit Zdravého města a zejména výsledků z 2. Fóra 

Zdravého města (konalo se 23.11. od 16:00)  
3. Návrh dalších aktivit s ohledem na schválené žádosti o dotace 
4. Různé 

 
 
Ad 1)  Přivítání a úvod,  

Usnesení KMA21 č.1/2016 – souhlas s účasti Kateřiny Jandlové na KMA21 s právy člena 

KMA21 

Kateřina Jandlová, místopředsedkyně spolku Marjánek, byla pověřena členkou KMA21, 
Sandrou Heřmanovou Vápeníkovou k zastupování na této komisi. Tuto možnost Statut 
KMA21 neupravuje a v zásadě není možná, ale z důvodu výjimečnosti KMA21 (členové 
zastupují svojí organizaci, která reprezentuje jeden ze tří sektorů), předseda KMA21umožnil 
hlasovat ostatním členům a všichni přítomní souhlasili. Zároveň bylo vysvětleno, že jede o 
výjimečné řešení a příštích jednání se paní Heřmanová Vápeníková zúčastní osobně nebo se 
omluví nebo se členství v KMA21 vzdá. 
 
Ad 2)  Představení dosavadních aktivit Zdravého města a zejména výsledků z Fóra 

Zdravého města 2016 (konalo se 23.11.) 

Tajemnice komise (koordinátorka MA21 a Zdravého města) spolu s předsedou (politikem 
odpovědným za MA21a Zdravé město) představili dosavadní aktivity i informace o nich na 
webových stránkách města (záložka MA21 a Zdravé město). Bylo představeno 19 největších 
problémů/priorit města vzešlých z Fóra ZM 2016 viz. www…  a otevřena diskuse k návrhům 
jak je řešit 
 

1. Absence 24-hodinové pohotovosti a akutní nemocniční péče (výdej léků) 
Tereza Podlucká (členka dozorčí rady Nemocnice ML) uvedla, že majoritní vlastník 
Nemocnice ML, s.r.o. nemá zájem toto poskytovat a město vzhledem k minoritnímu 
podílu v této společnosti a nedostatku vlastních finančních prostředků to nemá možnost 
zvrátit. Taky seznámila ostatní s odchodem lékařů z Nemocnice ML (chirurgie, interna) a 
s nezájmem majoritního vlastníka obnovit operační sály. Řešením by bylo postavit novou 
nemocnici, ale není jistě jestli by lékaři v ní působící získali smlouvy s pojišťovnami, 
protože jich je ve městě dostatečný počet. Vyvstala potřeba společného jednání 



s odborníky. Libuše Hoyerová navrhla vyžádat od Nemocnice ML soupis diagnostických 
přístrojů, kterým disponuje. Přítomní diskutovali také o lékárenské pohotovosti, která je 
vázaná na lékařskou pohotovost (kvůli předpisu léků) a Vojtěch Franta řekl, že 
Karlovarský kraj bude podporovat jednu 24h lékárnu v kraji. 
Návrh řešení: Město pozve ke kulatému stolu lékaře působící ve městě mimo Nemocnici 
ML a zástupce Nemocnice ML, aby se domluvili na případném společném řešení k 
zajištění 24-hodinové pohotovosti. Město si přes svého zástupce v dozorčí radě vyžádá 
soupis diagnostických prostředků, které má Nemocnice ML k dispozici. 
 
2. Zatraktivnění města pro mladší klientelu  
V diskusi se objevila řada námětů na zatraktivnění města, Tereza Podlucká poukázala na 
chybějící systém značení stezek ale i jejich stav (obnova lázeňských stezek) a nevhodnou 
strukturu obchodů pro bonitnější/mladší klientelu, Radek Míka uvedl potřebu nových 
projektů pro mladé  a zmínil vlastní nápady, na kterých by mohlo spolupracovat s městem 
(např. Krakonošova pohádková stezka při Parku Boheminium), Vojtěch Franta zmínil, že 
problémem při umísťování mobiliáře i dalších řešení  je také vlastnictví okolních lesů 
(většina patří Lesům ČR s restitučním nárokem římskokatolické církve). Proběhla diskuse 
o navýšení marketingových prostředků a vymezení toho, co je mladší generace. Přítomné 
zástupkyně podnikatelů z oblasti cestovního ruchu se shodly na tom, že mladší klientela 
by měla být doplňkem k lázeňským klientům, kteří přijíždějí na kompletní 3-týdenní 
lázeňský pobyt. 
Návrh řešení: Dopracovat projekt jednotného značení  stezek a dát ho k připomínkám 
Komisi LCR a KMA21, zaměřit marketing i na mladšího klienta za předpokladu, že mu 
lze něco nabídnout 

 

Usnesení KMA21 č.2/2016 – odložení projednávání dalších problémů/priorit z Fóra do 

příštího jednání 

Přítomní jednohlasně souhlasili s odložením projednávání dalších problémů/priorit z 2. Fóra 
Zdravého města poté, co budou již ověřeny anketou – ta bude běžet do 30.12.2016. Zároveň 
byl do příštího jednání odložen i bod 3.) 
 

Ad 4) Různé 

Tereza Podlucká navrhla předsedovi komise legislativně vyjednat, aby lázeňský poplatek 
platili i návštěvníci starší 70 let, který jsou v současné době od placení osvobozeni. 
 
Termín příštího zasedání : 9.1.2017 od 16:00 
 
Předseda komise jednání ukončil v 18:00 hod. 
 
Zapsala: Alena Dodoková, 28.11.2016  
 
Zápis schválil předseda komise Vojtěch Franta dne 30.11. 2016. 
 
Tato aktivita je spolufinancována z prostředků Evropské unie. 

 


